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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

In de gemeente Pijnacker-Nootdorp wordt een nieuwe weg aangelegd, de 

Komkommerweg, die een verbinding gaat maken met de Provincialeweg, de N470. 

 

Volgens onze informatie moet een huidige rotonde (Keijzershof) op de N470, die nu 

de verbinding vormt met het Buurtschap Oude Leede, worden verwijderd, omdat het 

provinciebestuur niet teveel rotondes wil. Het verwijderen van de rotonde en de 

aanvullende maatregelen zullen veel extra kosten met zich meebrengen. 

 

De ontsluiting voor het openbaar vervoer en de inwoners van Oude Leede en de wijk 

Keijzershof wordt door de verwijdering van de rotonde erg verslechterd. Zij moeten 

behoorlijk omrijden om van en naar de N470 te kunnen. 

 

Daarnaast wordt een deel van het groene landschap van de aanliggende Zuidpolder, 

die belangrijke natuurwaarden heeft, opgeofferd voor de aanleg van een parallelweg 

om het openbaar vervoer en de bewoners van Oude Leede een 

ontsluitingsmogelijkheid te geven naar de N470. 

 

Naar aanleiding van de bovenstaande toelichting wil de Partij voor de Dieren de 

volgende vragen aan u voorleggen 

 

1. De Provincie heeft aangegeven dat er niet teveel rotondes mogen komen op de N470 

vanwege doorstroomtijden. Kunt  aangegeven of hier inderdaad sprake is van een 

doorstroomversnelling? En om hoeveel versnelling gaat het dan?  

 

Antwoord 

De N470 is een gebiedsontluitingsweg en vormt een belangrijke schakel in het 

provinciale netwerk. In de Visie Ruimte en Mobiliteit is de weg aangeduid als 

onderdeel van het bovenregionale wegennet.  Om die reden worden hoge eisen 

gesteld aan de inrichting van de weg en het maximum aantal aansluitingen.  
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Bij het ontwerp van de N470 heeft de provincie hierover overleg gevoerd met de 

gemeente Pijnacker Nootdorp. Destijds is door de provincie aangegeven dat het 

aantal aansluitingen voor de ontsluiting van Pijnacker beperkt moest blijven, om de 

bovenregionale functie van de N470 te kunnen garanderen. Er zijn afspraken gemaakt 

met de gemeente om voor de ontsluiting van Pijnacker maximaal twee rotondes te 

realiseren (Keijzershof en Tuindersweg) en één verkeersplein (Tolhekplein).  

 

In een later stadium heeft de gemeente aangegeven een extra aansluiting te willen 

realiseren om de Komkommerweg op de N470 te kunnen aansluiten. Een extra 

aansluiting past echter niet in de functie van de weg. De plannen die er nu liggen 

moeten ervoor zorgen dat de Komkommerweg aangesloten kan worden en de 

(doorstromings)capaciteit van de N470 behouden blijft.  

 

2. Op basis van welke gegevens is dit berekend?  

 

Antwoord 

Er zijn modelstudies en verkeersmetingen uitgevoerd op de N470.  

Bij deze berekingen is gebruik gemaakt van de ruimtelijke ontwikkelingen in de 

omgeving en de veranderingen in het netwerk. Het gaat hierbij met name om de 

invloed van de A4 Midden Delfland en de verbinding A13/A16.  

 

Uit deze modelstudies blijkt dat het verkeer op de N470 door alle ruimtelijke 

ontwikkelingen verder zal toenemen. Om de regionale functie van de N470 te 

behouden is het van belang om de capaciteit te behouden en indien mogelijk verder te 

verbeteren. 

 

3. Bent u met ons van mening dat door het verwijderen van de rotonde Keijzershof, die 

de aansluiting vormt van en naar Oude Leede, het groen in de Zuidpolder wordt 

aangetast en het daarmee een bedreiging vormt voor de natuur en het daar gelegen 

weidevogelgebied? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Het verwijderen van de rotonde Keijzershof en het aanpassen van de parallelweg 

langs de N470 past binnen het huidige ruimtebeslag en heeft daarom geen effect op 

het naastgelegen weidevogelgebied. 

 

Het realiseren van een vierde tak aan de rotonde Tuindersweg zorgt voor een 

uitbuiging van de parallelweg ter hoogte van deze rotonde. Dit deel valt buiten het 

huidige ruimtebeslag van de N470 en parallelweg en de gemeente Pijnacker Nootdorp 

is bezig met de bestemmingsplanwijziging die hiervoor benodigd is. Het onderzoek 

van de impact op het weidevogelgebied maakt onderdeel uit van deze procedure en 

wordt nu nader uitgezocht. 



 

 

Pagina 3/3 

 

 

4. Op de N470 tussen Pijnacker en Delft gebeuren relatief veel ongelukken. Bent u met 

ons van mening dat rotondes juist de veiligheid van het verkeer bevorderen en het 

daardoor kunnen bijdragen aan minder ongelukken en verkeersslachtoffers? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Antwoord 

Nee, in het algemeen geldt dat een extra aansluiting zorgt voor een extra conflictpunt 

op de weg. Ook als deze aansluiting als rotonde wordt vormgegeven, zal het aantal 

ongevallen hoger zijn dan op een wegvak zonder rotonde.  

 

De ongevalscijfers op dit deel van de N470 laten zien dat de incidenten verpreid over 

de gehele N470 plaatsvinden. Wel is het aantal aantal ongevallen op de rotondes 

hoger dan op de wegvakken tussen de rotondes. Het realiseren van een extra rotonde 

zal dus niet bijdragen aan het verlagen van het aantal ongevallen. 

 

Specifiek met betrekking tot de aanpassing van de rotonde Keijzershof geldt het 

volgende. Een rotonde is een veilige kruispuntvorm doordat de snelheid laag is. Na 

het ombouwen van de rotonde Keijzershof tot een “halve aansluiting” ligt de snelheid 

ter plaatse weliswaar hoger, maar is het aantal conflictpunten kleiner. Er is dan alleen 

nog sprake van uitvoegend en invoegend verkeer. In tegenstelling tot een rotonde is 

er geen kruisend verkeer en is er ook geen mogelijkheid om in te halen. Bij de huidige 

turborotonde kan dat momenteel wel. 

 

5. Indien u van plan bent om de bovengenoemde rotonde te laten verwijderen, kunt u 

aangeven wat de kosten hiervan zijn en wie deze kosten betaalt? 

 

Antwoord 
De gemeente is verantwoordelijk voor de aanpassingen aan dit kruispunt, de provincie 
draagt hier niet aan bij.  

 

6. Bent u bereid om uw beslissing over het verwijderen van de genoemde rotonde  te 

heroverwegen? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Nee. Wij zien geen redenen om deze beslissing te heroverwegen. 

 

 

Den Haag, 7 juli 2015  

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

secretaris a.i.,                              voorzitter, 

 

drs. J.H. de Baas                         drs. J. Smit 

 

 


